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ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Poprawy bezpieczeństwa na przejściach na pieszych.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie burmistrzu znaki drogowe muszą spełniać określone wymagania, w zależności od
drogi, na której są ustawione powinny mieć odpowiednią wielkość, ważny jest również ro-
dzaj materiału odblaskowego jaki umieszczony jest na tarczach. Niestety na wielu przej-
ściach dla pieszych na terenie naszego miasta tarcze znaków drogowych D-6 straciły swoje
właściwości odblaskowe. Widoczność znaków ma niebagatelny wpływ na bezpieczeństwo
ruchu, dzięki dużej luminacji kierowcy mają szansę wcześniej dostrzec znak i odczytać jego
treść-mają więcej czasu na odpowiednią reakcję. Przy tak ogromnym ruchu kołowym odby-
wającym się na terenie naszego miasta, kluczowym staje się zapewnienia jak najwyższego
bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych poprzez wprowadzenie znaków drogowych z
foliami odblaskowymi II generacji. W pierwszej kolejności należy wymienić znaki drogowe w
ciągach ulic Wielkopolskiej, Konstytucji 3 Maja i Karkonoskiej, należy wprowadzić również
w okresie wiosenno-letnim wymianę znaków poziomych P-10 jak grubo warstwowe.  

PYTANIA :
 

1. Jakie  jest  Pana  stanowisko  w  powyższej  opisanej  sprawie  dotyczące  zwiększenia
bezpieczeństwa zmotoryzowanych i pieszych na terenie naszego miasta ?
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